

WOW! Collagen Jelly

1. What is WOW! Collagen Jelly?

WOW! Collagen Jelly is a beauty product that stands out from others as it has undergone strict quality control right from formulation to the selection of raw materials, and on to its production and packaging. So you get maximum absorption and efficacy, as well as a flavour and experience that you will simply love!

2. What is WOW! Collagen Jelly made of? How does it help in regaining youthful skin?

Fish Collagen Peptide: Collagen is the major component of the skin and it works as a supportive agent to maintain skin elasticity and smoothness. This product offers small molecular collagen peptides (~ 1,500 dalton) to ensure better absorption and assimilation.

Powerful antioxidants:

Vitamin C – Essential in collagen production and helps in skin rejuvenation.

Bilberry extract – Helps to strengthen and protect collagen.

Bird's Nest Extract: Obtained patent in a study in improving skin texture, better absorption with small molecular size (~300 dalton). It is effective in promoting the production and restoration of collagen, hyaluronic acid and elastin.

Marine Placenta Extract: We use a unique extraction process to obtain the active component from salmon mitt. It helps cell rejuvenation, increases capillary circulation to improve skin metabolism.

Silk Protein: A patented biotechnology process is used to convert the active ingredients into small molecular peptides (<500 dalton) which give better results in the promotion of collagen production, and for anti-UV and moisturizing effects.

Apple Extract: This is a high-stability polyphenol that gives enhanced protection from free radicals and UV rays; as well as

strengthens the structure of the collagen network.

Pearl Powder: Small molecular size pearl powder helps to prevent skin aging and gives better complexion and brightness.

By providing various active ingredients, WOW! Collagen Jelly will be able to give broad, wide-ranging effects for better results.

3. What is molecular size? Why is it important?

Molecular size refers to the size of a structure with the measurement unit in Dalton. Naturally, the smaller the molecular size, the better the absorption and assimilation you can expect. Hence, we make sure the molecular size of the active ingredients of the product is between ~300 – 2000 dalton to ensure their efficacy.

4. Beside these, what makes it stand out from other collagen products in the market?

Besides having 7 active ingredients, WOW! Collagen Jelly employs a special Japanese technology to protect the ingredients from gastric juices, and is packed in a unique foil to preserve its freshness.

At the same time, we are sure you will love its delightful taste!

5. Who should take WOW! Collagen Jelly?

WOW! Collagen Jelly is specifically designed for aging skin or for people who want to maintain their youthfulness. It offers varying benefits for the various age groups, such as:

- **21-30 years old:** maintains suppleness and smoothness
- **31-40 years old:** activates and restores skin cells, maintains the elasticity, tighten pores and reduces fine lines
- **41-50 years old:** reduces or fades dark spots, further enhances skin elasticity
- **Above 51 years old:** Restores skin conditions in totality for younger and more radiant outlook

6. What is the recommended dosage and what is the best time to take it?

You may take 2 strips a day (1 strip at morning and another at night time) in the first 3 months for quick and maximum effect. For best results, you are advised to take it on an empty stomach or before sleep. We think it tastes better chilled. Meanwhile, you should not take it together with other collagen products as the absorption might be impacted. It should be taken at least 30 minutes apart from other collagen products.

7. How long should I expect the result after taking it?

Different skin conditions; diet intake and lifestyle may affect the results. This explains why some might see improvement in just 7 days while others might take a longer time to see results. Hence, you are advised to pay attention to all factors in order to ensure its efficacy.

8. How should I consume it after benefited from taking WOW! Collagen Jelly?

Once you are satisfied with the results, you may reduce intake to just 1 strip a day for maintenance. If you are taking other collagen products at the same time, you may consider taking WOW! Collagen Jelly for 5 days and resting for 2 days as a cycle.

9. Who is not suitable to take it?

Vegetarians or those who are allergic to the ingredients should not take this product. Meanwhile, customers who need to monitor their protein intake should pay attention when taking this product (every strip contains 2.3g of protein) in order to avoid any over consumption. Lastly, this formulation is not meant for children as it is specifically designed for adults.

10. Can women take WOW! Collagen Jelly during menstruation or pregnancy?

Women face collagen depletion during menstruation. Thus, menstruating women are actually advised to consume this product. Meanwhile, it is advisable for pregnant women to take the product after the 4th month of pregnancy (1-2 strips a day). The product not only regulates the skin conditions during pregnancy but the pearl powder also is good for the fetus.

WOW! 燕窝胶原果冻

1. 什么是 WOW! 燕窝胶原果冻？

WOW! 燕窝胶原果冻属于非一般的美容保健产品，在配方和原料的筛选、考量其吸收和效果、包装、口感及方便性等等，都是经过慎重的考量后配制而成的产品。

2. WOW! 燕窝胶原果冻是由什么成分制成的？这些成分如何帮助改善肤质？

鱼胶原蛋白：胶原蛋白是皮肤的主

要成分，是保持肌肤弹性不可或缺的重要物质。此产品采用小分子量的胶原蛋白 (~1,500 dalton) 以提升其吸收和运用率。

超强抗氧化剂：

维生素 C – 帮助制造胶原蛋白和皮肤再生。

山桑子萃取 – 帮助巩固和保护胶原蛋白。

金丝燕萃取：此专利成分已被证实可有效的帮助改善肤质，其分子量仅~300 dalton。有利于胶原蛋白、玻尿酸和弹力蛋白的制造和修复。

海洋性胎盘萃取：透过独特的深物科技过程从鲑鱼胎盘萃取其活性成分。它已被证实可帮助活化细胞、提升末梢循环以改善肌肤的新陈代谢。

蚕丝蛋白：经过专利生物科技的技术将蚕丝蛋白转化成胜肽，分子量 < 500 dalton，可更有效的促进胶原蛋白的生产、抗 UV 及有保湿功效。

苹果萃取：含有高稳定性的多酚类，有效的保护肌肤免受自由基及紫外线的破坏，巩固胶原蛋白结构。

珍珠粉：小分子的珍珠粉可帮助减缓肌肤的老化，令肌肤更有光泽和晶莹剔透。

因此，WOW! 胶原果冻提供您各种活性成分，让您的肌肤可以更完整地进行调理和修复而达到终极美肤效果。

3. 什么是分子量？这有什么特别？

分子量是指一个成分结构的大小，决定营养的吸收和在体内的运用率，其单位为 dalton(道尔顿)。分子越小，吸收率和运用率就越高。因此赢升 WOW!燕窝胶原果冻活性成分的分子量都保持在 300-2,000 dalton 之内以确保其吸收和运用率。

4. 此外，它与其它胶原蛋白产品有何不同？

WOW!燕窝胶原果冻除了含 7 种小分子量的活性成分，在制作过程中也采用日本先进的凝胶技术以确保活性成分不受到胃酸的影响而破坏其活性，同时也使用抗氧抗光的包装以保存产品的新鲜度。

此外，产品也被制成美味可口又有 Q 感的果冻，主要是让客户对胶原蛋白产品有一种新体验，提高客户的接受度。

5. 谁适合服食 WOW!燕窝胶原果冻？

WOW!燕窝胶原果冻主要是针对开始面对肌肤老化或者想要保持青春美丽的人士配制而成的产品。不同年龄层在服食产品后会有不同的效果，如下：

- 21 岁 - 30 岁：保持皮肤的细嫩和柔滑度
- 31 岁 - 40 岁：活化和修复皮肤组织，保持弹性和减少毛孔粗大及细纹的产生
- 41 岁 - 50 岁：减少或淡化斑点，更进一步的提升肌肤弹性
- 51 岁或以上：全面性改善肌肤状况，让皮肤更年轻、更具有活力

6. 应该如何服食？应该选择什么时间服食产品以达到最佳效果呢？

如要看到明显的改善，您可在首三个月内，每天服食 2 条，早晚各 1 条，冷藏后服食更美味。同时，空腹或睡前服食产品效果最好，也可以和非胶原蛋白的保健品同时服用，但却不建议与其他胶原蛋白产品一起服用，应该选择隔离至少 30 分钟以免影响产品的吸收率。

7. 需要多久方能看到效果？

不同的肤质、饮食和生活习惯都会影响产品的效果，有些客户可以在短短的 7 天内看到改善，而有一些则需要较长的时间方能看到效果。因此，需要各方面的配合方能加速肌肤改善的时间。

8. 之后，我还需要继续服食吗？

在皮肤获得改善后，您可以减少分量至每天 1 条即可。如有服用其他胶原蛋白产品的客户也可以选择每隔 5 天停止服食产品 2 天为一个循环。

9. 谁不适合服食？

素食者或对原料敏感者皆不适合服食此产品，而对于需要注意蛋白质摄取量的客户则要多注意，以免超过摄取量限制（每条产品含 2.3 克的蛋白质）。另外，儿童则不需要服食此产品，因为配方是针对 21 岁以上的客户需求而设计的。

10. 月经、流产、怀孕期间可否服食 WOW!燕窝胶原果冻？

在经期或流产期间，身体会流失很多的胶原蛋白，因此，她们可以以正常分量服食产品。而孕妇方面则建议在怀孕四个月后才进行补充（每天 1-2 条），不仅可以改善孕妇的皮肤状况，珍珠粉也有安胎的功效。

WOW! Collagen Jelly

1. Apakah itu WOW! Collagen Jelly?

WOW! Collagen Jelly merupakan satu produk kecantikan formulasi Jepun yang sememangnya berbeza jika dibandingkan dengan produk kolagen lain dalam pasaran. Sebelum dipasarkan, ianya telah menjalani pemprosesan yang ketat dari segi formulasi & pemilihan ramuan, penyerapan & keberkesanan, pembungkusan dan juga mengambil berat dalam citarasa dan kemudahan bagi pelanggan.

2. Apakah ramuan istimewa dalam WOW! Collagen Jelly?

Bagaimanakah ia dapat membantu memperbaiki masalah kulit?

Kolagen Ikan: Kolagen merupakan komponen utama bagi tekstur kulit dan penting dalam mengekalkan keanjalan kulit. Produk ini menggunakan kolagen berbentuk peptida yang bermolekul kecil (~ 1,500 dalton) bagi memastikan penyerapan dan asimilasi yang lebih baik.

Antioksidan yang kuat:

Vitamin C – Penting dalam penghasilan kolagen dan membantu dalam rejuvenasi kulit.
Ekstrak bilberi – Membantu untuk mengukuhkan dan melindungi kolagen.

Ekstrak sarang burung: Ramuan ini memperoleh paten dalam kajian perbaikan tekstur kulit dengan ekstrak yang bersaiz molekul kecil (~300 dalton). Ianya berkesan dalam mempertingkatkan penghasilan dan pembaik-pulihan kolagen, asid hyaluronik dan elastin kulit.

Ekstrak Plasenta Marin: Ianya melalui proses ekstraksi yang unik bagi memperoleh komponen aktif daripada ovari ikan salmon. Ramuan ini membantu dalam rejuvenasi sel, meningkatkan pengaliran kapilari darah bagi memperbaiki metabolisme sel kulit.

Silk Protein: Menggunakan proses bioteknologi yang dipatenkan bagi memperoleh molekul peptida yang aktif dan kecil (< 500 dalton). Ia berupaya menggalakkan penghasilan kolagen, anti-UV dan mempunyai kesan pelembapan kulit.

Ekstrak Epal: Ia merupakan polifenol yang stabil bagi mempertingkatkan perlindungan kulit daripada radikal bebas dan sinaran UV, di samping memperkukuhkan jaringan kolagen kulit.

Serbuk Mutiara: Saiz molekul kecil serbuk mutiara dapat membantu mencegah penuaan kulit di samping mengembalikan wajah yang berseri dan halus.

Oleh yang demikian, WOW! Collagen Jelly menyediakan pelbagai ramuan aktif yang penting bagi memastikan pembaik-pulihan dan pembaharuan kulit yang lebih nyata dan sempurna.

3. Apakah itu saiz molekul? Apakah keistimewaannya?

Saiz molekul dalam unit "dalton" merupakan sejenis pengukuran yang digunakan untuk menentukan penyerapan dan asimilasi sesuatu nutrisi. Semakin kecil saiz molekulnya, semakin mudah bagi tubuh menyerap dan menggunakan nutrisi tersebut. Oleh itu, ramuan aktif dalam Insaan WOW! Collagen Jelly berada dalam lingkungan 300-2,000 dalton bagi memastikan keberkesannya.

4. Selain itu, apakah perbezaan lain jika dibandingkan dengan produk kolagen yang lain?

WOW! Collagen Jelly bukan saja mengandungi 7 ramuan aktif yang bersaiz molekul kecil, ianya juga diproses menggunakan teknologi Jepun yang unik dalam pemprosesan jeli bagi melindungi ramuan aktif daripada dirosakkan oleh jus gastrik. Selain itu, ianya juga menggunakan pek bungkusan yang istimewa bagi mengekalkan kesegaran ramuan aktif.

Bukan itu saja, produk ini dihasilkan dalam bentuk jeli yang lazat dan menyegarkan bagi memaparkan persepsi baru berbanding produk-produk kolagen yang lain.

5. Siapakah yang sesuai untuk mengambil WOW! Collagen Jelly?

WOW! Collagen Jelly direka khas bagi mereka yang sedang mengalami penuaan atau bagi mereka yang ingin mengekalkan kecantikan kulit. Kebaikannya berbeza bagi setiap peringkat umur seperti di bawah:

- **Umur 21 – 30 tahun:** mengekalkan kelembutan dan kehalusan kulit
- **Umur 31 – 40 tahun:** memperbaiki dan mengaktifkan sel kulit, mengekalkan keanjalan dan kepadatan kulit di samping mengurangkan pembentukan garis-garis halus
- **Umur 41 – 50 tahun:** mengurangkan atau memudahkan tompok hitam, mempertingkatkan lagi keanjalan kulit
- **Umur 51 tahun atau ke atas:** memperbaiki keadaan kulit secara keseluruhan supaya ianya kelihatan muda dan berseri

6. Bagaimanakah cara pengambilannya? Bilakah masa pengambilan yang paling baik bagi memastikan keberkesanan produk ?

Jika anda ingin memperoleh kesan yang terbaik, anda disarankan untuk mengambil 1 strip, 2 kali sehari berturutan selama 3 bulan. Rasanya lebih sedap jika dimakan sejuk. Di samping itu, anda digalakkan untuk mengambilnya semasa perut kosong atau sebelum tidur. Anda juga boleh mengambil produk ini bersama suplemen lain yang bukan berbentuk kolagen dan jika anda mengambil produk kolagen lain selain produk ini, sila jarakkan masa pengambilan selama 30 minit di antara 2 produk bagi memastikan penyerapan yang lebih baik.

7. Berapa lamakah untuk melihat keberkesanannya?

Secara keseluruhannya, jenis kulit, pengambilan diet dan tabiat hidup akan mempengaruhi keberkesanan produk walaupun sesetengah pelanggan dapat melihat perubahan dalam masa hanya 7 hari dan sesetengah mungkin memerlukan masa yang lebih lama. Oleh yang demikian, anda disyorkan untuk membuat penyesuaian yang sewajarnya bagi mempercepatkan proses tersebut.

8. Selepas itu, adakah saya masih perlu mengambilnya secara berterusan?

Selepas memperoleh perubahan yang nyata, anda boleh mengurangkan dos pengambilan menjadi 1 strip sehari. Jika anda mengambil produk kolagen yang lain pada masa yang sama, anda boleh memilih untuk berhenti 2 hari selepas pengambilan selama 5 hari sebagai satu kitaran.

9. Siapakah yang tidak sesuai untuk mengambil produk ini?

Vegetarian atau mereka yang sensitif terhadap ramuan produk tidak disyorkan untuk mengambilnya sama sekali. Selain itu, bagi mereka yang perlu mengawal pengambilan protein harian mereka juga perlu membuat penyesuaian yang sewajarnya (setiap strip mengandungi 2.3g protein). Kanak-kanak juga tidak disarankan untuk mengambil produk ini kerana formulasi ini direka khas untuk keperluan orang dewasa berumur 21 tahun atau ke atas.

10. Bolehkah saya mengambil WOW! Collagen Jelly semasa kedatangan haid, selepas keguguran atau semasa hamil?

Badan akan mengalami depleksi kolagen yang drastik semasa kedatangan haid atau selepas keguguran. Oleh itu, mereka boleh mengambil produk ini seperti biasa. Sementara itu, wanita mengandung boleh mengambilnya 1-2 strip sehari selepas kehamilan bulan-4, ini bukan saja boleh memperbaiki keadaan kulit mereka, malah serbuk mutiara dalam produk juga baik untuk mengekalkan kestabilan bayi.